

PLAČE po 1. 3. 2015 – Storžič verzija 3.8.04

Najnižja osnova za plačilo prispevkov

S 1. 3. 2015 se ponovno spreminja najnižja osnova za obračun prispevkov, ki je za obdobje 2015-2017 določena kot 52% povprečne plače preteklega leta. 25.2.2015 je Statistični urad objavil nove podatke o povprečni plači v leto 2014, zato so se spremenile nekatere osnove za plačilo prispevkov za socialno varnost.

Povprečna mesečna bruto plača je znašala za obdobje januar-december 2014 1.540,25 EUR.

Na podlagi tega podatka znašajo nove najnižje osnove za plačilo prispevkov za socialno varnost:

(povzeto po spletni strani Združenja delodajalcev: <http://www.zds.si/si/zds/novice/224762/detail.html>)

Za delavce v delovnem razmerju: 800,93 EUR (52% povprečne mesečne plače v letu 2014) za vsa izplačila plač in nadomestil plač od 1. marca 2015 do vključno 29. februarja 2016

Za samozaposlene:

- 831,74 EUR (54% povprečne mesečne plače v letu 2014) za obračune prispevkov za pokojninsko in invalidsko zavarovanje, za starševsko varstvo in za zavarovanje za primer brezposelnosti za obdobja od februarja 2015 do decembra 2015
- 924,15 EUR (60% povprečne mesečne plače v letu 2014) za obračune prispevkov za zdravstveno zavarovanje za obdobja od februarja 2015 do januarja 2016

Za družbenike: 1.001,16 EUR (65% povprečne mesečne plače v letu 2014) za obračune prispevkov za obdobja od februarja 2015 do decembra 2015

Prav tako se je spremenila tudi minimalna plača na 790,73 €

To pomeni, da bodo pri bruto plači nižji od 800,93€ izračunali prispevki od razlike do minimalne osnove!

Nastavitev v programu plače:

Vnos davčnih stopenj in olajšav			
www.melom.si			
Podatki za leto: 2015			
Povprečna plača	1.540,25	Celoten znesek regresa	1.078,18
Min. osnova za prisp.	800,93	Min. plača (ZAP/M)	790,73
		Najnižja premija PPZ	15,00
		Najvišja premija PPZ	230,00
Število ur na mesecih			

Nove podatke vnesete v meniju *Tabele -> Davčne stopnje in olajšave*, oz. si tabelo **posodobite z interneta** s klikom na gumb **Naloži** (spodaj levo).